

Release Notes - Version: 13/210903 - 13.0.4.6

Key	English changelog statement	German changelog statement	Component/s	Subcategory
Bug	TQ-12003 The document assignment for time/date (K0004) was not given. - Error fixed-	Die Dokumentenzuordnung für Zeit/Datum (K0004) war nicht gegeben. -Fehler behoben-	O-QIS, Q-DM Datamanagement	Data record
Bug	TQ-12014 For timezone-spanning server-client installations, subscription licenses were set to demo if the start of a client was one day older than the main installation according to local UTC time. -Error fixed-	Bei Zeitzonen-Übergreifenden Server-Client-Installationen wurden Subscription-Lizenzen, sofern der Start eines Clients laut lokaler UTC-Zeit einen Tag älter war als die Hauptinstallation auf Demo gesetzt. - Fehler behoben-	All products	
Bug	TQ-12046 Using the option "Automatically acknowledge measurement" and "Compress database after every hour" together caused the O-QIS CMM application to stop. -Error fixed-	Das gemeinsame Nutzen der Option "Messung automatisch quittieren" und "Datenbank nach jeder Stunde komprimieren" hat dafür gesorgt, dass die O-QIS CMM Applikation stehengeblieben ist. -Fehler behoben-	O-QIS	Upload
Bug	TQ-12078 The display of attributive characteristics with variable sample type was displayed incorrectly in the inspection scheme. The input of the attributive characteristics was not based on the sample size and the number of defects. -Error fixed-	Die Anzeige von attributiven Merkmalen mit variabler Stichprobenart wurde im Prüfschema fehlerhaft angezeigt. Die Eingabe der attributiven Merkmale erfolgte nicht anhand des Stichprobenumfangs und der Fehleranzahl. -Fehler behoben-	O-QIS, procella	Measurement Sequence Control